

Dato, tidspunkt, sted, deltagende	10/12-2025 hos Julie
Godkendelse af tidl. referat	Link: ☰ 9. møde 19/11/2025 hos Thomas
Check Ind	Tobias: Små opgaver, svaret mails. Astrid: Turneringsplanlægning. Julie: EM frivilligvagterne er lagt op. Forum: Gennemgår trænerne ift. hvem der fortsætter. Thomas: Opvarmningstrøjer til holdene, materialer til træningerne. Victor: Fortæller om svar på mails vi har sendt ifm. sponssdag, svar på generelle mails.
Debatpunkter	• Skal vi se om kommunen eventuelt har nogle federe træningstider? ◦ Tobias kontakter kommunen. • Annex hallens bestyrelse ◦ Astrid vil gerne overveje det.
Beslutningspunkter	• Dato for GF ◦ d. 27/02/2026 (datoen er sikret hos Kent)
Informationspunkter	• Vi skal registrere deltagelse i 2026, hvilket skal afleveres 1. marts 2027. • Dilemma med 2. og 3. herre er afblæst ◦ Der bliver snakket om, om der skal laves en handleplan, hvis vi skulle stå i scenariet igen. ◦ "3. herre må låne 2. herres plads indtil de spiller sig lige så gode igen, dette skal dog også afspejles i kontinenterne". • Opfølgning på sponssdag ◦ Vi snakker om at pt er vi i ikke en krise ift. penge/nå budgettet. Dog er det noget vi gerne vil fortsætte med at øve os på. ◦ Der er blevet tilføjet til årshjulet under kommunikationsansvarlig at man skal lave opslag x3 i løbet af året. Den korte erfaring vi har er, at vi har en fornemmelse af, at det er medlemmernes kontakter, der betyder noget. Spons flyereren blev taget godt imod. • Hvad skal vi bruge craft penge på? ◦ 3 spillesæt (kun trøjer) + til de 5 mest frivillige

Regnskabsorientering	• Vil det være muligt for os i bestyrelsen at se regnskabet inden generalforsamling? ◦ Forsøges med at det er klar til et bestyrelsesmøde inden. I hvert fald i grove træk.
Emner PR	
Årshjul gennemgås	 Årshjul JAI
Dagsordenspunkter til næste gang	
Opsamling på "Tasks"	• Victor og Tobias forlænger lige domæne • Victor og Tobias laver lige medlemsindberetning • og indtil au-sport
Næste møde fastsættes	14/01 ved Tobias
Punkter til næste møde	